
Jeg er utilfreds med hele lovforslaget. Jeg forstår godt at man vil holde det til 18+, men det er der 

altså nemmere måder at gøre på.  

Jeg startede med at dampe seriøst for 2-3 år siden. Jeg forsøgte at gå helt over på damp, men kunne 

ikke holde det, da jeg ikke havde viljen til det på det tidspunkt. Jeg har været ryger i 4 år (er selv 19 

pt). Jeg var on/off damp, men jeg har endelig fundet den damper der passer til mit forbrug, og er nu 

begyndt at gå helt over til Damp. Jeg har lige rundet de 15 dage, og har ikke haft lyst til en cigaret 

lige siden jeg stoppede. Hvis jeg ikke havde dampen ville jeg ikke kunne gøre det, da der også 

ligger noget social i ens forhold mellem rygere. Når man damper kan man stadig være med, og man 

kan fortælle andre om dampen og sprede budskabet.  

Før lovforslaget træder i kræft vil jeg lave et ordenligt lager, så jeg kan holde de 6 måneder. Er 

nemlig også selv blander, så det bliver billigere :)  
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